

Parent Council Survey (2019-2020)

V.2019.05.12

استبيان مجلس أولياء الأمور (2019-2020)

Dear Parents & Guardians,

أعزائنا أولياء الأمور،

A number of studies have established that raising children's academic achievements is greatly enhanced by parental involvement.

أثبت عدد من الدراسات أن تطوير الإنجازات الأكاديمية للأطفال يتعزز إلى حد كبير من خلال مشاركة أولياء الأمور.

Please complete this brief survey to help with feedback to the school.

تكرم بإكمال هذا الاستبيان الموجز للمساعدة على تقديم البيانات إلى المدرسة.

Parent/Guardian Name:		إسم ولي الأمر:
Mobile number:		رقم الهاتف
Email:		البريد الإلكتروني

Child Name					إسم الطالب
Year					السنة الدراسية

I am available to participate in school events or Parents Committee activities or other. (✓/✗)

أنا مستعد للتطوع بالمشاركة في فعاليات مدرسية و أنشطة لجنة أولياء الأمور أو غيرها. (✓/✗)

Suggestions & Feedback: (For more space use back-side)

مقترحات أو ملاحظات : (لمساحة أكبر أكتب خلف الورقة)

Application to Join the Parent Committee

✗ / ✓

طلب الإنضمام إلى لجنة أولياء الأمور

- No, and thank you for your efforts.
- Yes, As a Supporter to receive updates and communication about your activities.
- Yes. I am interested to join the AAESS Parent Committee as a full Member in accordance to the related guidelines. I will respect the privacy of students, families, and the School.

Signature:

- لا، و شكرا على جهودكم.
- نعم أرغب في الإنضمام كمتعاون والتواصل لمعرفة مستجدات أنشطتكم.
- نعم أرغب في الإنضمام إلى لجنة أولياء الأمور بمدرسة العين الناطقة بالإنجليزية بموجب الأنظمة المتبعة. سأحترم خصوصية الطلبة والعائلات وخصوصية المدرسة.

التوقيع :

Please return this form to a member of the Parent Committee or the reception desk at the Admin Building.

تكرما أعد هذه الإستمارة إلى أحد أعضاء لجنة أولياء الأمور أو إلى مكتب الإستقبال في مبنى الإدارة.

Thank you for your support**شكرا جزيلاً لتعاونكم**

You can always contact us by

parents@aaess.sch.ae

يمكنكم دوما التواصل معنا عبر